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PROTOKOLL ÅRSMÖTE  

2023-05-27 

 

§1 Mötet öppnas 

Ordförande Lena Bertilsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

§2 Val av ordförande vid årsmötet 

Till ordförande att leda dagens årsmöte valdes Eva Lejdbrandt. 

 

§3 Val av sekreterare vid årsmötet 

Till sekreterare att föra dagens protokoll valdes Ingrid Olsson. 

 

§4 Justering av röstlängd (bilaga 1) 

Vid justering av röstlängd befanns 14 medlemmar röstberättigade.  

 

§5 Fastställande av dagordning 

Dagordning kunde fastställas i befintligt skick. 

 

§6 Val av två justeringsmän tillika rösträknare 

Till justeringsmän tillika rösträknare valdes Torild Smith-Olsen och Elisabet Kinnby. 

 

§7 Fråga om årsmötet blivit behörigen utlyst 

Ingrid Olsson upplyser om att kallelse till årsmötet varit publicerat på Facebook och hemsidan 

2/4, och i Släthåret nr 1/2023. 

Årsmötet befanns vara behörigt utlyst. 

 

§8 Beslut om närvaro- och yttranderätt förutom medlem 

Årsmötet beslutar om närvaro- och yttranderätt för en närvarande icke medlem i klubben. 

 

§9 Föredragning av verksamhetsberättelse 2022 inklusive Avelskommitté (bilaga 2) 

Verksamhetsberättelsen inklusive avel föredrogs av sittande ordförande, och inga 

kommentarer eller frågor framkom.  

Årsmötet godkände verksamhetsberättelsen 2022, som därefter lades till handlingarna. 

 

§10 Föredragning av räkenskaper 2022, fastställande av reseersättning för styrelsen 

(bilaga 3) 

Räkenskaperna föredrogs av sittande ordförande, och kassör Ulrika Karlsson fyllde på med 

förtydligande. 

På klubbens konto fanns 2022-12-31 64.359:65 kr, och årets resultat är -14.297:94 kr.  
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Fastställande av reseersättning för styrelsen 

Styrelsen föreslår reseersättning med 25 kr/mil för styrelsen, detta för att undvika krav på 

arbetsgivaravgifter. Årsmötet beslutar enligt styrelsens förslag.  

 

§11 Revisorernas berättelse 2022 (bilaga 4) 

Sittande ordförande läste upp revisionsberättelsen. 

Årsmötet godkände revisionsberättelsen, som lades till handlingarna. 

 

§12 Fastställande av balans- och resultaträkning, samt fastställande av fördelning av 

vinst eller täckande av förlust 

Balans- och resultaträkning lästes igenom, och kunde därefter fastställas. 

Årsmötet fastställer att årets resultat överförs i löpande räkning. 

 

§13 Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen 

Årsmötet beslutade ge styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året. 

 

§14 Beslut om styrelsens förslag till verksamhetsplan och budget 2023 (bilaga 5, 6)  

Önskemål om aktiviteter såsom grytdag i södra Sverige, och prova-på-dag i vildsvinshägn 

framfördes av medlemmar, liksom att ett uppfödarmöte skall prioriteras. 

Verksamhetsplan och budget fastställdes av årsmötet. 

 

§15 Fastställande av medlemsavgifter för nästkommande verksamhetsår 

Efter diskussion beslutas att medlemsavgifterna för nästkommande verksamhetsår ska vara 

oförändrade. 

 

§16 Förslag på styrelse, revisorer och revisorssuppleanter (bilaga 7) 

Då ingen från valberedningen fanns närvarande, lästes namnen upp på de två ordinarie 

ledamöterna som har mandatperiod kvar. Inga förslag fanns på ny styrelse. 

 

§17 Val av ordförande för verksamhetsåret 

Förslag på Krister Olander. Inga fler förslag. 

Sluten votering begärd, och efter räkning av rösterna blev utfallet 5 ja/9 avstår. 

Nytt förslag på Ann-Chatrine Lundström. Inga fler förslag. 

Till ny ordförande för verksamhetsåret valdes Ann-Chatrine Lundström på 1 år. 

 

§18 Val av ordinarie ledamöter samt suppleanter för verksamhetsåret 

Förslag på ordinarie ledamöter: Elisabet Kinnby och Marianne Hinders. Inga fler förslag. 

Till ordinarie ledamöter valdes: 

Elisabet Kinnby omval på 2 år. 

Marianne Hinders nyval på 2 år. 

Ylva Edgren har 1 år kvar. 

Ann Hunt har 1 år kvar. 

Förslag på suppleanter: Helena Peterzéns och Susanne Kryhl. Inga fler förslag. 

Till 1:e suppleant valdes Helena Peterzéns nyval på 1 år. 

Till 2:e suppleant valdes Susanne Kryhl nyval på 1 år. 

 

§19 Val av två revisorer samt en revisorssuppleant 

Till revisorer för verksamhetsåret omvaldes Charlotta Mellin och Lennart Ståhle på 1 år.  

Platsen som revisorssuppleant får lämnas vakant, då inga namnförslag inkom. 
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§20 Utseende av valberedning 

Till sammankallande i valberedningen på 1 år valdes Christina Lunner Kolstrup. 

Till övriga ledamöter valdes på 2 år Lena Bertilsson, och på 1 år Lotta Fogelström. 

 

§21 Beslut om omedelbar justering för §17 - §20 (bilaga 8) 

Årsmötet beslutar §17-§20 för omedelbart justerade. 

Justeringsmännen signerar bilagan. 

 

§22 Motioner 

Proposition angående borttagande av krav på medlemskap för förare av hund i tävlan 

om Årsbästatitlar (bilaga 9) 

Ägare och förare (för tävlan i övriga grenar) ska vara medlem i Rasklubben har gällt sedan 

2012-01-01. Detta önskas nu tas bort då det räcker att ägaren till hunden är medlem. 

Årsmötet beslutar att krav på medlemskap för förare tas bort, och gäller retroaktivt från 

2023-01-01.  

 

§23 Övriga ärenden 

• Hur ofta ska klubben anordna officiell utställning? 

Efter diskussion framkom önskemål på vart tredje år, samt i samband med att Sverige 

är värd för World Dog Show 2026. 

 

• Utdelning av diplom och priser till ÅRSBÄSTAHUNDARNA 

Utdelning av diplom och vandringspriser till Krister Olander för Årets släthår, årets 

avelshund och årets avelstik, samt diplom till Ewa Lundén för årets uppfödare. 

De erhöll även en liten blomma. 

Övriga pristagare: Maria Granberg/årets agilityfox, Inga Åberg/årets rallylydnadsfox 

och Lena Hansson/årets viltspårfox får sina diplom och vandringspris skickade per 

post. 

 

• Avtackning 

Avgående styrelseledamöter Lena Bertilsson, Ingrid Olsson, Ulrika Karlsson och 

Susanne Streltzer avtackades med varsin fin bricka och en liten blomma. 

 

§24 Mötet avslutas 

Ordförande Ann-Chatrine Lundström tackade årsmötet för förtroendet, och avslutade mötet. 

 

Vid protokollet                                                         Justeras 

 

Ingrid Olsson                                                            Eva Lejdbrandt                 

Sekreterare för årsmötet                                           Ordförande för årsmötet 

 

 

 

Torild Smith-Olsen                                                  Elisabet Kinnby 

Justeringsman                                                          Justeringsman 
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PROTOKOLL ÅRSMÖTE  


2023-05-27 


 


§1 Mötet öppnas 


Ordförande Lena Bertilsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 


 


§2 Val av ordförande vid årsmötet 


Till ordförande att leda dagens årsmöte valdes Eva Lejdbrandt. 


 


§3 Val av sekreterare vid årsmötet 


Till sekreterare att föra dagens protokoll valdes Ingrid Olsson. 


 


§4 Justering av röstlängd (bilaga 1) 


Vid justering av röstlängd befanns 14 medlemmar röstberättigade.  


 


§5 Fastställande av dagordning 


Dagordning kunde fastställas i befintligt skick. 


 


§6 Val av två justeringsmän tillika rösträknare 


Till justeringsmän tillika rösträknare valdes Torild Smith-Olsen och Elisabet Kinnby. 


 


§7 Fråga om årsmötet blivit behörigen utlyst 


Ingrid Olsson upplyser om att kallelse till årsmötet varit publicerat på Facebook och hemsidan 


2/4, och i Släthåret nr 1/2023. 


Årsmötet befanns vara behörigt utlyst. 


 


§8 Beslut om närvaro- och yttranderätt förutom medlem 


Årsmötet beslutar om närvaro- och yttranderätt för en närvarande icke medlem i klubben. 


 


§9 Föredragning av verksamhetsberättelse 2022 inklusive Avelskommitté (bilaga 2) 


Verksamhetsberättelsen inklusive avel föredrogs av sittande ordförande, och inga 


kommentarer eller frågor framkom.  


Årsmötet godkände verksamhetsberättelsen 2022, som därefter lades till handlingarna. 


 


§10 Föredragning av räkenskaper 2022, fastställande av reseersättning för styrelsen 


(bilaga 3) 


Räkenskaperna föredrogs av sittande ordförande, och kassör Ulrika Karlsson fyllde på med 


förtydligande. 


På klubbens konto fanns 2022-12-31 64.359:65 kr, och årets resultat är -14.297:94 kr.  


 


 


 


 







Fastställande av reseersättning för styrelsen 


Styrelsen föreslår reseersättning med 25 kr/mil för styrelsen, detta för att undvika krav på 


arbetsgivaravgifter. Årsmötet beslutar enligt styrelsens förslag.  


 


§11 Revisorernas berättelse 2022 (bilaga 4) 


Sittande ordförande läste upp revisionsberättelsen. 


Årsmötet godkände revisionsberättelsen, som lades till handlingarna. 


 


§12 Fastställande av balans- och resultaträkning, samt fastställande av fördelning av 


vinst eller täckande av förlust 


Balans- och resultaträkning lästes igenom, och kunde därefter fastställas. 


Årsmötet fastställer att årets resultat överförs i löpande räkning. 


 


§13 Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen 


Årsmötet beslutade ge styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året. 


 


§14 Beslut om styrelsens förslag till verksamhetsplan och budget 2023 (bilaga 5, 6)  


Önskemål om aktiviteter såsom grytdag i södra Sverige, och prova-på-dag i vildsvinshägn 


framfördes av medlemmar, liksom att ett uppfödarmöte skall prioriteras. 


Verksamhetsplan och budget fastställdes av årsmötet. 


 


§15 Fastställande av medlemsavgifter för nästkommande verksamhetsår 


Efter diskussion beslutas att medlemsavgifterna för nästkommande verksamhetsår ska vara 


oförändrade. 


 


§16 Förslag på styrelse, revisorer och revisorssuppleanter (bilaga 7) 


Då ingen från valberedningen fanns närvarande, lästes namnen upp på de två ordinarie 


ledamöterna som har mandatperiod kvar. Inga förslag fanns på ny styrelse. 


 


§17 Val av ordförande för verksamhetsåret 


Förslag på Krister Olander. Inga fler förslag. 


Sluten votering begärd, och efter räkning av rösterna blev utfallet 5 ja/9 avstår. 


Nytt förslag på Ann-Chatrine Lundström. Inga fler förslag. 


Till ny ordförande för verksamhetsåret valdes Ann-Chatrine Lundström på 1 år. 


 


§18 Val av ordinarie ledamöter samt suppleanter för verksamhetsåret 


Förslag på ordinarie ledamöter: Elisabet Kinnby och Marianne Hinders. Inga fler förslag. 


Till ordinarie ledamöter valdes: 


Elisabet Kinnby omval på 2 år. 


Marianne Hinders nyval på 2 år. 


Ylva Edgren har 1 år kvar. 


Ann Hunt har 1 år kvar. 


Förslag på suppleanter: Helena Peterzéns och Susanne Kryhl. Inga fler förslag. 


Till 1:e suppleant valdes Helena Peterzéns nyval på 1 år. 


Till 2:e suppleant valdes Susanne Kryhl nyval på 1 år. 


 


§19 Val av två revisorer samt en revisorssuppleant 


Till revisorer för verksamhetsåret omvaldes Charlotta Mellin och Lennart Ståhle på 1 år.  


Platsen som revisorssuppleant får lämnas vakant, då inga namnförslag inkom. 


 







§20 Utseende av valberedning 


Till sammankallande i valberedningen på 1 år valdes Christina Lunner Kolstrup. 


Till övriga ledamöter valdes på 2 år Lena Bertilsson, och på 1 år Lotta Fogelström. 


 


§21 Beslut om omedelbar justering för §17 - §20 (bilaga 8) 


Årsmötet beslutar §17-§20 för omedelbart justerade. 


Justeringsmännen signerar bilagan. 


 


§22 Motioner 


Proposition angående borttagande av krav på medlemskap för förare av hund i tävlan 


om Årsbästatitlar (bilaga 9) 


Ägare och förare (för tävlan i övriga grenar) ska vara medlem i Rasklubben har gällt sedan 


2012-01-01. Detta önskas nu tas bort då det räcker att ägaren till hunden är medlem. 


Årsmötet beslutar att krav på medlemskap för förare tas bort, och gäller retroaktivt från 


2023-01-01.  


 


§23 Övriga ärenden 


• Hur ofta ska klubben anordna officiell utställning? 


Efter diskussion framkom önskemål på vart tredje år, samt i samband med att Sverige 


är värd för World Dog Show 2026. 


 


• Utdelning av diplom och priser till ÅRSBÄSTAHUNDARNA 


Utdelning av diplom och vandringspriser till Krister Olander för Årets släthår, årets 


avelshund och årets avelstik, samt diplom till Ewa Lundén för årets uppfödare. 


De erhöll även en liten blomma. 


Övriga pristagare: Maria Granberg/årets agilityfox, Inga Åberg/årets rallylydnadsfox 


och Lena Hansson/årets viltspårfox får sina diplom och vandringspris skickade per 


post. 


 


• Avtackning 


Avgående styrelseledamöter Lena Bertilsson, Ingrid Olsson, Ulrika Karlsson och 


Susanne Streltzer avtackades med varsin fin bricka och en liten blomma. 


 


§24 Mötet avslutas 


Ordförande Ann-Chatrine Lundström tackade årsmötet för förtroendet, och avslutade mötet. 


 


Vid protokollet                                                         Justeras 


 


Ingrid Olsson                                                            Eva Lejdbrandt                 


Sekreterare för årsmötet                                           Ordförande för årsmötet 


 


 


 


Torild Smith-Olsen                                                  Elisabet Kinnby 


Justeringsman                                                          Justeringsman 
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